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KATOLÍCKA UNIVERZITA V RUŽOMBERKU 
formujúca myseľ i srdce  

 

 

 

Zápisnica z 2. zasadnutia AS FF KU 

24. januára 2024, 13,00 hod., miestnosť F404. 

 

 

Prítomní členovia AS FF KU: 

Mgr. Miroslav Huťka, PhD., 

doc. Mgr. Jana Juhásová, PhD., 

Mgr. Ivan Koniar, PhD., 

doc. PaedDr. Petra Lajčiaková, PhD., 

PhDr. Michal Marťák, PhD., 

prof. Dr. Phil. fac. theol. Peter Volek, 

Rastislava Červeň 

a Mgr. Katarína Vargová. 

Ospravedlnení členovia AS FF KU: 

 

 

 

 

Neospravedlnený člen AS FF KU:  

Bc. Michal Garaj 

 

Prítomní hostia: Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD., Mgr. et Mgr. Paulína Kováčová. 

 

Druhé zasadnutie Akademického senátu Filozofickej fakulty (ďalej AS FF KU) otvoril Mgr. 

Miroslav Huťka, PhD., predseda AS FF KU. Na úvod privítal prítomných členov AS FF KU 

a zdôraznil, že na zasadnutí je prítomných 8 členov AS FF KU, a preto je senát uznášaniaschopný. 

Následne oboznámil prítomných členov akademického senátu s programom rokovania podľa 

pozvánky:  

 

1. schválenie Rokovacieho poriadku Vedeckej rady Filozofickej fakulty Katolíckej univerzity v 

Ružomberku, 

2. schválenie výšky školného a poplatkov spojených so štúdiom na FF KU pre akademický rok 

2024/2025, 

3. rôzne. 

 

 

FILOZOFICKÁ FAKULTA 

AKADEMICKÝ SENÁT 
Hrabovská cesta 1, 034 01 Ružomberok 

www.ku.sk, tel.: +421 918 722 034, e-mail: sekretariat.ff@ku.sk 
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Nakoľko nikto z prítomných členov AS FF KU nemal návrhy na zmenu programu rokovania, 

nechal predseda AS FF KU hlasovať o programe podľa pozvánky: 

Prítomní: 8 Za: 8  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Program zasadnutia bol schválený tak, ako bol predložený v pozvánke. 

 

1. schválenie Rokovacieho poriadku Vedeckej rady Filozofickej fakulty Katolíckej 

univerzity v Ružomberku (ďalej VR FF KU). 

 

Predseda AS FF KU oboznámil prítomných členov senátu, že AS FF KU podľa čl. 29, ods. (16), písm. 

a) Štatútu KU schvaľuje na návrh dekana vnútorné predpisy fakulty, a to: štatút fakulty; organizačný 

poriadok fakulty; rokovací poriadok vedeckej rady fakulty a ďalšie predpisy, ak tak ustanoví štatút 

fakulty a ak sa na návrh dekana nerozhodne, že fakulta sa bude riadiť príslušnými vnútornými 

predpismi KU. VR FF KU tento rokovací poriadok schválila na svojom 7. zasadnutí dňa 16. 11. 2023 

svojím uznesením č. 2023/7/2. Zároveň veľký kancelár KU Mons. B. Bober svojím listom č. 4571/23 zo 

dňa 16. 11. 2023 vydal svoj súhlas so znením tohto vnútorného predpisu. Následne predseda AS FF 

KU odovzdal slovo predkladateľovi toho materiálu dekanovi FF KU Mgr. Samuelovi Štefanovi 

Mahútovi, PhD. Dekan následne informoval členov AS FF KU o priebehu rokovania VR FF KU, ako 

aj o ďalších skutočnostiach spojených so schvaľovaním predmetného dokumentu. Po informáciách 

dekana FF KU predseda AS FF KU otvoril diskusiu, do ktorej sa zapojili Mgr. Ivan Koniar, PhD. 

a Mgr. Katarína Vargová. Po skončení diskusie predseda AS FF KU prečítal návrh uznesenia AS FF 

KU a keďže nikto nemal pripomienky k jeho zneniu, nechal o ňom hlasovať: 

 

Uznesenie č. 3/2024 

AS FF KU v súlade s čl. 29, ods. (16), písm. a) Štatútu KU schvaľuje Rokovací poriadok Vedeckej 

rady Filozofickej fakulty Katolíckej univerzity v Ružomberku tak, ako ho predložil dekan FF KU. 

Prítomní: 8    Za: 8   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

2. Schválenie výšky školného a poplatkov spojených so štúdiom na FF KU pre akademický 

rok 2024/2025. 

Predseda AS FF KU na úvod informoval, že AS FF KU podľa čl. 20, ods. 3., písm. d) Štatútu  FF KU 

schvaľuje návrh dekana na výšku školného a výšku poplatkov súvisiacich so štúdiom na fakulte v 

kontexte platnej legislatívy a vnútorných predpisov KU; dekan fakulty schválený návrh predkladá 

rektorovi. Následne odovzdal slovo dekanovi FF KU, predkladateľovi tohto materiálu. Dekan FF KU 

zdôraznil, že fakulta musí čo najskôr zverejniť výšku poplatkov spojených so štúdiom na FF KU na 

akademický rok 2024/25 (podľa § 92, ods. (16) zákona č. 131/2002 o vysokých školách). Predložený 

materiál bol rozdelený na tri časti, o ktorých sa diskutovalo osobitne. V prvej časti dekan FF KU 

predstavil poplatky spojené so školným. Konštatoval, že v niektorých položkách došlo k miernemu 

zvýšeniu, čo súvisí so zmenou legislatívy. Školné sa totiž zo zákona platí podľa počtu kreditov 
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a výsledná suma by tak mala byť deliteľná celkovým počtom kreditov. Suma školného za jeden kredit 

je na FF KU navrhnutá na 18€. Do diskusie k tejto časti poplatkov sa zapojili: prof. Dr. Phil. fac. theol. 

Peter Volek, Mgr. Ivan Koniar, PhD. a predseda AS FF KU. Následne sa začala diskusia o druhej časti 

poplatkov, a to o rozširujúcom štúdiu. Dekan FF KU pripomenul, že poplatky sa nezvyšujú, akurát 

sa suma nebude vyberať za semester, čo spôsobovalo rôzne komplikácie, ale za celý akademický rok. 

Do diskusie sa zapojili Mgr. Jana Juhásová, PhD., Mgr. Ivan Koniar, PhD. a Mgr. et Mgr. Paulína 

Kováčová (prodekanka FF KU). Diskusia k tretej časti predkladaného materiálu sa viedla vo veci 

poplatkov za rigorózne konanie. Prerokované boli najmä rôzne modely a rozsah služieb 

poskytovaných v rámci rigorózneho konania. Po diskusii, do ktorej sa zapojili skoro všetci členovia 

AS FF KU, došlo na návrh dekana FF KU k úprave, resp. spojeniu niektorých položiek 

v predkladanom materiáli. Následne AS FF KU o tomto upravenom materiáli nechal hlasovať: 

 

Uznesenie č. 4/2024 

AS FF KU podľa čl. 20, ods. 3., písm. d) Štatútu  FF KU schvaľuje návrh dekana FF KU na výšku 

školného a poplatkov spojených so štúdiom na FF KU pre akademický rok 2024/2025. 

Prítomní: 8    Za: 8   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

3. Rôzne. 

V tomto bode sa do diskusie prihlásil dekan FF KU, ktorý oboznámil členov AS FF KU 

s prácami na návrhu delenia dotácie z MŠVaV SR na rok 2024. Tieto práce už finišujú a predpokladá, 

že návrh by mohol byť predložený na rokovanie AS FF KU pravdepodobne 27. 2. 2024. Ďalej predseda 

AS FF KU informoval, aby členovia AS FF KU zohľadnili vo svojich požiadavkách na rozvrh pre letný 

semester, že zasadnutia AS FF KU by sa mali plánovať na utorky o 13,00hod. Je to najmä z toho 

dôvodu, že niektorí členovia AS FF KU sú zároveň členmi AS KU, ktorého zasadnutia bývajú 

plánované rovnako na utorky, no o 14,00 hod. V rámci bodu Rôzne sa do diskusie prihlásil aj prof. 

Dr. Phil. fac. theol. Peter Volek, ktorý mal otázku najmä ku problematike objednávania kníh cez 

fakultnú internetovú stránku. Ku tejto téme sa pripojila aj Mgr. Jana Juhásová, PhD., a to najmä 

k otázke, ako by bolo možné sprístupniť kníhkupectvám naše knihy, ktoré „ležia“ v sklade.  

Po ukončení diskusie predseda AS FF KU poďakoval prítomným členom AS FF KU za účasť, 

ako aj za ich pripomienky, otázky a návrhy a ukončil 2. zasadnutie AS FF KU. 

 

 

 

 

 

 

V Ružomberku 24. januára 2024            Mgr. Miroslav Huťka, PhD. 

             predseda AS FF KU 
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Na vedomie: 

Mgr. Miroslav Huťka, PhD., 

doc. Mgr. Jana Juhásová, PhD., 

Mgr. Ivan Koniar, PhD., 

doc. PaedDr. Petra Lajčiaková, PhD., 

PhDr. Michal Marťák, PhD., 

prof. Dr. Phil. fac. theol. Peter Volek, 

Rastislava Červeň, 

Bc. Michal Garaj, 

a Mgr. Katarína Vargová. 

 

Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD., dekan FF KU 

 


